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Odpowiadajqc na Pana interpelacjg migdzysesyjnq z'dnia 16.0g.2016 r. w sprawie budowy
Scie2ki rowerowej wzdlu2 ulicy Kzywa G6ra informujg, 2e w chwili obecnej nie jest planowana budowa
Sciezki rowelowej we wskazanej pzez Pana lokalizacji. Jednocze6nie informujg,2e zadanie to zostanie
zaproponowane do projektu bud2etu na 2017 rok.

Do wiadomoSci:

1. Biuro Rady Miasta;

2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. 0p1K.0003.231.2016;
3. ala


